
 

 

Referat bestyrelsesmøde den 11.12.2023 

Dagorden punkt Sagsfremstilling Beslutningsreferat 

1. Fremmødte 
Godkendelse af 
dagsorden 

 
 
 

Fremmødte: Chirstian, Patrick,Erik, 
Natascha, Peer 
Afbud:  Jens 
Dagsorden: Godkendt 

2. Henvendelser fra 
grundejere 

Personlig fremmødte: 
Mails: 
Problemer med 
carportbelysningen i 
Vandmanden 
Affaldsposer tll mad. 
Breve: 
Henvendelser i kontortiden: 

Der er kommet mails om 
carportbelysning særligt i 
Vandmanden. Årsagen til fejlen er 
lokaliseret til et fejlbygget skur. 
Bestyrelsen følger op på sagen. 
 
Der er endelig kommet affaldsposer til 
madaffald. Disse kan afhentes i 
Skorpionen 73 mandage 16-18. 
 
 

3. Opsamling fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 

Besøg af Marcus, som vil drøfte 
forslag til ladestandere på næste 
generalforsamling. 
 
 
 
 
Drøftelse af Foreningens 
kommende GDPR - politik 
Er sendt op mail 

Der var en god og lang snak om 
muligheder for opstilling af elladere, 
og bestyrelsen arbejder videre med at 
kunne fremsætte et konkret og 
brugbart forslag på den kommende 
generalforsamling 
 
Vedr. GDPR , kan det fastslås at 
foreningen overholder gældende 
GDPR regler. 
Bestyrelsen har udarbejdet en GDPR 
politik som lægges på hjemmesiden 

4. Status på 
igangværende 
opgaver og 
almindelig drift 

Affaldsløsningen:  
Møde med affaldsgruppen den 
23.11 og 4.12 
Konklusioner på møderne. Der er 
udsendes en status på mail inden 
mødet, 
Hjemmesideopslag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kommunen har spedificeret at der skal 
etableres 10 opsamligssteder til farligt 
affald. Bestyrelsen og kommunen har 
gennemgået alle stationer for at finde 
de optimale placeringer. Arbejdet med 
at etablere disse igangsættes 
umiddelbart. 
Yderligere skal der ved visse affaldsøer 
etableres pullerter for at forhindre 
fejlparkering, Og der bliver opsat 
ekstra kuber til plastic visse steder. 
Den anslåede pris er ca. 40.000,-  
Yderligere er der behov for at opsætte 
belysning ved visse affaldsøer. Dette 
bliver en yderligere udgift. Bestyrelsen 
afventer et tilbud på dette. 
Der orienteres på hjemmesiden. 



 
 
 
Træbeskæring 
De sidste træer skulle være 
beskåret, Kommunen har lukket 
sagen 
 
Tagrender på Carporte 
Status - Jens 
 
Kæder til parkering for trailere 
status 
 

Tilbuddet behandles på mødet den 
8.1.24 
 
Al  træbeskæring er nu afsluttet 
 
 
 
 
Tages op på næste møde 
 
 
Søren TRIM har lovet at dette sker 
snart 

5. Status på nedsatte 
arbejds-grupper 

 Ingen grupper er nedsat 

6. Status økonomi  De fleste af de midler der er afsat til 
generel vedligeholdelse i budget 2024 
bruger vi på affaldsløsningen, så ved 
revideringen til generalforsamlingen 
skal der sættes yderligere midler af. 

7. Evt. Rengøring 
Forslag om 3 timers rengøring om 
måneden i fælleshuset 

Der er enighed om at dette er en god 
ide, bestyrelsen finder efter en mulig 
løsning, med rengøring ved fælles 
hjælp. 

 


